
De : Jef Van Damme [mailto:vandammejef@gmail.com]  

Envoyé : vendredi 16 décembre 2016 09:59 

Objet : SV Merchtemse Steenweg 

 

Beste, 

 

In opvolging van mijn vraag van oktober 2016 en uw antwoord hierop heb ik de volgende 

vragen 

 

1. heeft u de brieven dan de scholen Saint-Ursule en Vierminden van het voorjaar 2016 en van 

november/december 2016 over de straat goed ontvangen? Zo ja, waarom heeft u op deze 

brieven nog steeds niet geantwoord? 

2. waarop baseert u de positieve eerste evaluatie waarnaar u verwijst in uw antwoord? Graag 

de elementen waarop u deze uitspraak baseert.  

3. wanneer zullen de door u beloofde ingrepen gebeuren - graag ook een concrete timing voor 

de beslissingen heerrond 

- plaatsing slagbomen 

- plaatsing signalisatie schoolstraat 

4. kan mij de concrete uren en dagen dat de regeling van de schoolstraat zal gelden 

doorgeven? 

 

 
Jef Van Damme 
Fractievoorzitter/Président de groupe 
Brussels parlementslid voor sp.a - Parlementaire bruxellois sp.a 
Molenbeeks gemeenteraadslid - conseiller communal à Molenbeek-Saint-Jean 
www.jefvandamme.be 
02/549.66.55 

 

http://www.jefvandamme.be/

